
Fra: Anne Stine Sæther <stine@schibsted.com> 
Sendt: mandag 29. januar 2018 12.28 
Til: postmottak@bergen.kommune.no; post@etne.kommune.no; 

postmottak@sveio.kommune.no; 
postmottak@bomlo.kommune.no; post@stord.kommune.no; 
fitjar@fitjar.kommune.no; post@tysnes.kommune.no; 
post@kvinnherad.kommune.no; post@odda.kommune.no; 
postmottak@ullensvang.herad.no; 
postmottak@granvin.kommune.no; 
postmottak@voss.kommune.no; post@fusa.kommune.no; 
postmottak@samnanger.kommune.no; postmottak@os-
ho.kommune.no; Postmottak Austevoll; 
postmottak@sund.kommune.no; postmottak@fjell.kommune.no; 
postmottak@askoy.kommune.no; Postmottak Modalen; Post 
Osterøy; Postmottak Meland; postmottak@oygarden.kommune.no; 
Postmottak Radøy; Postmottak Lindås; Postmottak Fedje; Post 
Masfjorden kommune; post@jondal.kommune.no; 
postmottak@eidfjord.kommune.no; 
Postmottak@ulvik.kommune.no; postmottak@kvam.kommune.no; 
Postmottak Vaksdal; Post Austrheim 

Emne: Spørsmål fra VG om legevakt. Til kommuneoverlege og helsesjef 
 

Hei!  

  

Fra 1.mai trer den nye akuttmedisinske forskriften i kraft. Jeg har tidligere hatt kontakt med dere angående 

fastlegesituasjonen i kommunene.  Her kommer en ny runde som handler om legevaktendringen. Jeg forstår at 

det kan bli litt mye mas fra meg, men fastlegesaken fikk stort gjennomslag og var viktig. Det er også 

legevaktendringen. Håper flest mulig svarer på spørsmålene under. Da kan vi lage en ny nasjonal 

oversikt.  Setter pris på raskt svar.  

  

  

1.      Vil din kommune klare å innfri de nye kompetansekravene til lege i vakt? 

  

2.      Hvordan vil forskriften påvirke gjennomføringen av legevaktordningen i din kommune? 

  

3.      Hvordan vil vaktbelastningen på legene påvirkes?  

  

4.      Hvordan har legesituasjonen i din kommune utviklet seg i andre halvdel av 2017? Dere oppga en 

farge - grønn, gul eller rød. Er den endret?  

  



Hilsen Anne Stine Sæther, VG  


